



LETZTE WICHTIGE INFORMATIONEN

13th Masters' International Sprint Games 2022 - Inzell

1. Teamleader Meeting - Drawing

Das Teamleader Meeting findet am **Freitag, den 28. Januar 2022 um 11:00 Uhr online** über Zoom statt. Der Login-Link wird noch bekannt gegeben.

2. Siegerehrungen

Die Siegerehrungen finden am Sonntag, den 30. Januar 2022 nach Abschluss des letzten Rennens im Außenbereich der Max Aicher Arena neben dem Haupteingang statt.

3. Zeitplan and Training

<i>Date</i>	<i>Time</i>	<i>Activity</i>	<i>Note</i>
Thursday Jan. 27th	14.00 – 15.30	Open Training	Arena
	17.30 – 19.15	Open Training	Arena
Friday Jan. 28th	11.00	Team Leaders' meeting and drawing	online
	14.00 – 15.30	Open Training	Arena
	17.30 – 19.15	Open Training	Arena
Saturday Jan. 29th	12.00 – 12.30	Warm up Ladies & Men AG 70-85	Arena
	13.00	Competition 1st day races	Arena
	ca.13:45-14:15	Warm up Men AG 30-65	Arena
Sunday Jan. 30th	07.30 – 08.15	Warm up Ladies & Men AG 70-85	Arena
	09.00	Competition 2nd day races	Arena
	ca.10:45-11:15	Warm up Men AG 30-65	Arena
	tba	Victory Ceremony after race	Outside Arena

4. Welcome Drink and Closing Banquet

Aufgrund der derzeit geltenden Corona-Regelungen müssen der geplante Welcome Drink und das Closing Banquet leider entfallen.

5. Bearbeitungsgebühr

Durch den Ausfall des Welcome Drinks und des Closing Banquets verringert sich die **Teilnahme-Gebühr auf 58,-€ pro Person**.

Allen, die bereits bezahlt haben, werden wir die Differenz (abzgl. einer Bearbeitungsgebühr in Höhe von 15,-€) in den kommenden Tagen zurückerstatten.

6. COVID-19 Test

Am Freitag, den 28.01.2022 findet von 15:00 bis 18:30 Uhr ein verpflichtender kostenloser Schnelltest für ALLE Teilnehmer beim BRK in Inzell statt. Erst nachdem dieser Test absolviert wurde und ein negatives Ergebnis vorliegt, erhalten die Teilnehmer ihr Starter-Paket.

Eine genaue Test-Einteilung erfolgt zu einem späteren Zeitpunkt.

In der Max Aicher Arena gilt generell 2G+. D.h. Teilnehmer, die noch keine Booster-Impfung erhalten haben oder nicht genesen sind, müssen am Samstag, den 29.01.2021 noch einmal einen Test absolvieren, um auch am Sonntag, den 30.01.2021 Zutritt zur Arena zu erhalten.



LAST IMPORTANT INFORMATION

13th Masters' International Sprint Games 2022 - Inzell

1. Team leader meeting - Drawing

The team leader meeting will be held online on **Friday, January 28th, 2022 at 11:00am via Zoom**. We will provide you with the link at some later point.

2. Prize giving ceremonies

Prize giving ceremonies will take place on Sunday, January 30th, 2022 after the last race of the day right outside of Max Aicher Arena next to the main entrance.

3. Schedule and training

<i>Date</i>	<i>Time</i>	<i>Activity</i>	<i>Note</i>
Thursday Jan. 27th	14.00 – 15.30	Open Training	Arena
	17.30 – 19.15	Open Training	Arena
Friday Jan. 28th	11.00	Team Leaders' meeting and drawing	online
	14.00 – 15.30	Open Training	Arena
	17.30 – 19.15	Open Training	Arena
Saturday Jan. 29th	12.00 – 12.30	Warm up Ladies & Men AG 70-85	Arena
	13.00	Competition 1st day races	Arena
	ca.13:45-14:15	Warm up Men AG 30-65	Arena
Sunday Jan. 30th	07.30 – 08.15	Warm up Ladies & Men AG 70-85	Arena
	09.00	Competition 2nd day races	Arena
	ca.10:45-11:15	Warm up Men AG 30-65	Arena
	tba	Victory Ceremony after race	Outside Arena

4. Welcome Drink and Closing Banquet

Due to the current pandemic situation, the originally planned welcome drink and closing banquet unfortunately have to be cancelled.

5. Handling fee

Because of the cancellation of the welcome drink and the closing banquet the **entry fee is reduced to 58,-€ per person**.

Everybody, who already paid will receive a refund (minus a handling fee of 15,-€) in the next couple of days.

6. COVID-19 testing

On Friday, January 28th, 2022 between 15:00 and 18:30 EVERY participant will have to do an Antigen rapid test at BRK in Inzell. This test will be free of charge. Only after doing this test and providing us with their negative results, the participants will receive their starter package.

We will provide you with an exact schedule during the course of next week.

At Max Aicher Arena we're operating under the 2G+rule, meaning that every participant, who didn't receive their booster vaccination so far or isn't recovered from COVID, will need to do another test on Saturday, to be allowed to enter the arena on Sunday, January 30th, 2022 as well.